
سال هفدهم - شماره 2224- شنبه  22 شهريور 99 - قيمت : 2000 تومان

روزنامه اجتماعي ، فرهنگي ، هنري ، معلومات عمومي ، طنز و سرگرمي
 نشاني : اهواز، خيابان شريعتی، بين خيابان اهوازيان و رضايی، ساختمان آريانا، طبقه 4، واحد 7
تلفكس : 32213498- 061 سازمان آگهي هاي روزنامه نسيم خوزستان 32202412 - 061

www.nasimekhouzestan.ir
nasimekhouzestan@gmail.com
nasimekhouzestan@chmail.ir
نور

صاحب امتياز و مدير مسوول : علي سلامت دوم    سردبير : حسن سلامت دوم
آدرس سايت :  .........................................................................

ايميل:  ...........................................................................

ايميل:  ...........................................................................
چاپخانه: ...................................................................................................................................

امام صادق )ع( :
عافيت، نعمتى سبک وزن است. 

تا هست، فراموش مى  شود 
و چون رفت، به ياد مى  آيد.

خبر خبر ورزشي
در يوونتوس و اينترميلان ؛

دستمزد بالای »مارسِلو«
 او را از رونالدو دور کرد

رقم  فهمیدن  با  اینترمیلان  و  یوونتوس  فوتبال  تیم های   
درخواستی مارسلو از خرید او منصرف شدند.

اسِ،  آ  اسپانیایی  سایت  از  نقل  به  و  ایرنا  گزارش  به 
»مارسلو« ۳۳ ساله در روزهای اخیر مذاکراتی با تیم های 
هفتگی  دستمزد  رقم  اما  داشت  اینتر  و  یوونتوس  فوتبال 
که او پیشنهاد داده بود، این ۲ تیم را از جذب او منصرف 
در سال  یورو خالص  میلیون  مارسلو خواهان هشت  کرد. 

شده بود.  
یورو  میلیون   ۱۶ ترانسفرمارکت  سایت  در  هم اکنون  او 

قیمت گذاری شده است. 
را  یوونتوس  و  اینتر  تیم های  او  خرید  مناسب  قیمت 
کنند  خریداری  را  برزیلی  مدافع  این  تا  بود  کرده  مجاب 
انتقال  این  از  را  ایتالیایی  تیم   ۲ این  او  رقم دستمزد  اما 

کرد.    منصرف 
رئال  با  قراردادش  از  سال  دو  که  برزیلی  بازیکن  این 
بیشتر  باید  را  فصل  این  که  می داند  باقی مانده،  مادرید 
»فرلان  که  چرا  رود  میدان  به  تعویضی  یار  عنوان  به 
این  در  زیدان«  مورد علاقه »زین الدین  بازیکن  مندی« 
پست است و اگرچه او همیشه از مارسلو حمایت کرده و 
به او اعتقاد داشته، اما اختلاف سن و شرایط جسمی به 
نفع بازیکن جوان فرانسوی است. او در ۵۰۹ بازی برای 
خود  برای  را  پاس گل   ۹۵ و  ۳۸ گل  آمار  کهکشانی ها، 

ثبت کرده است.

دی بروينه : 
سيتى بدون مسى هم فوق العاده است

را  مسی  لیونل  انتقال  عدم  منچسترسیتی  بلژیکی  ستاره 
معضلی برای تیمش برای غصل بعد نمی بیند.

 لیونل مسی جمعه گذشته در مصاحبه با وبسایت گل تایید 
کرد که یک سال دیگر هم در بارسا خواهد ماند.

ناراضی  بسیار  بارسا  مدیریت  از  که  آرژانتینی  ستاره  فوق 
به شکلی  کرد،  عنوان  نیز  را صراحتا  موضوع  این  و  است 
بود ولی  جدی خواهان جدایی و تجربه یک چالش جدید 
به  بحث  ای جز کشاندن  چاره  باشگاه،  مخالفت صریح  با 
دادگاه نبود و چون تمایلی برای این جنگ و جدل قضایی 

نداشت، ترجیح داد یک فصل دیگر هم ماندنی شود.
مسی معتقد بود بند فسخ اختیاری او معتبر بوده و در عوض 
ولی  است  منقضی شده  او  یورویی  میلیون  بند فسخ 7۰۰ 
بارسا با این قضیه مخالفت کرد و چاره ای نبود جز بحث و 
جدل در دادگاه که در نهایت مسی تصمیم گرفت یک فصل 

دیگر هم در تیم محبوبش بماند. 
مسی چندی بار تاکید کرد که جوزپ ماریا بارتومئو رئیس 

باشگاه زیر قولش زده است و مدیریت او را افتضاح خواند.
ترک  صورت  در  سیتی  بعدی  مقصد  ها  رسانه  ادعای  به 
بارسلونا، منچسترسیتی بود و حتی نامه رسمی این باشگاه 
رسانه  یک  توسط  هم  آرژانتینی  ستاره  فوق  جذب  برای 

سوئیسی منتشر شد.

پيانيچ : 
نمى توانم برای بازی در نوکمپ صبر کنم

این  در  کار  شروع  تاب  بی  بارسا  جدید  بوسنیایی  ستاره 
باشگاه است.

بر  یوونتوس  و  بارسلونا  باشگاه  دو  که  بود  پیش  چندی 
رسیدند.  توافق  به  پیانیچ  میرالم  و  ملو  آرتور  معاوضه  سر 
موضوعی که باعث شد هافبک بوسنیایی بعد از پشت سر 
گذاشتن چند فصل موفق از بیانکونری جدا شود و به دنبال 

چالش های جدید، این بار در بارسلونا باشد.
ویروس  به  پیانیچ  که  شد  مشخص  پیش  هفته  دو  حدود 
کرونا مبتلا شده و به همین خاطر او این مدت را در قرنطینه 
به سر برد و شب گذشته بعد از کش و قوس های فراوان 

بالاخره از تورین به بارسلون رسید.
ملزم  بارسلونا  تمرینات  در  حضور  برای  بوسنیایی  هافبک 
خواهد بود که تست های PCR که از سوی لالیگا لازم 

الاجرا تلقی می شود را پشت سر بگذارد.
پیانیچ در بدو ورود به بارسلونا با شبکه اختصاصی باشگاه 
این  در  کار  برای شروع  بالایش  انگیزه  از  و  مصاحبه کرد 

باشگاه خبر داد.
او در این رابطه گفت:» امروز برای من روزی خاص و مهم 
است و بسیار خوشحالم. نمی توانم بیش از این برای حضور 
در تمین بارسا و شناخت هم تیمی هایم صبر کنم. انگیزه 
دارم و می خواهم  بارسا  برای شروع کار در  بالایی  خیلی 
فصلی جدید را با آرزوهایی جدید شروع کنم. بی تاب بازی 
بارسا جام  بتوانم کمک کنم  امیدوارم  در نوکمپ هستم و 
های زیادی ببرد. از هر حیث اماده ام و تمام انرژی خودم را 

در زمین برای تیم خواهم گذاشت.«

آمار حيرت انگيز قهرمان فوتبال اتريش ؛
5 گل در هر بازی بزنيد، دو گانه ببريد

قهرمان فصل گذشته فوتبال اتریش آمار شگفت انگیزی را 
به لحاظ گل زده دارد و آن ها با پیروزی پرگل رقبای خود 

را از پیش بر می دارند.
فوتبال  گذشته  فصل  دوگانه  قهرمان  سالزبورگ  ردبول 
اتریش که توانست در رقابت های لیگ قهرمانان اروپا فصل 
فصل ۲۰۱۹-۲۰۲۰ حاضر شود و همگروه لیورپول و ناپولی 
و  رساند  ثمر  به  گروهی  مرحله   ۶ در  گل   ۱۶ و  بود  نیز 
بازماند،  از صعود  و  گرفت  قرار  جایگاه سوم  در  نهایت  در 
همچنان به آمار درخشان خود در گلزنی در لیگ اتریش نیز 
ادامه می دهد؛ این تیم شب گذشته در نخستین بازی خود 
در فصل ۲۱-۲۰۲۰ در دور نخست جام حذفی مهمان برگنز 

بود و با نتیجه ۱۰-۰ به پیروزی رسید.

قهرمان سابق لیگ برتر فوتبال ؛
۲ بازيکن جديد

 به استقلال خوزستان پيوست
تیم فوتبال استقلال خوزستان، دو بازیکن جدید جذب کرد.

استقلال خوزستان که خود را برای فصل جدید لیگ دسته 
یک فوتبال کشور آماده می کند، ضمن تمدید قرارداد با محمد 
بختیاری بازیکن فصل گذشته خود، با دو هافبک نیز قرارداد 
هافبک  بارانی  بهروز  ایسنا،  گزارش  به  کرد.  امضا  همکاری 
خوزستانی فصل گذشته تیم فولاد نوین اهواز و علی حسامی 
هافبک فصل قبل قشقایی شیراز با عقد قراردادهایی یک ساله 

به جمع آبی پوشان خوزستانی پیوستند.
کشور  فوتبال  برتر  لیگ  سابق  قهرمان  خوزستان،  استقلال 

امیدوار است مجددا به لیگ برتر بازگردد.

در معيذر ؛
هافبک نفت آبادان به قطر مي رود

هافبک موفق تیم صنعت نفت آبادان به تیم قطری پیوست.
مسلم مجدمی که در سال های حضور در صنعت نفت آبادان 
نقش تاثیرگذاری در موفقیت این تیم داشته است، پس از پایان 
فصل نوزدهم با پیشنهاداتی از سوی تیم های داخلی و خارجی 

مواجه شد.
مجدمی پس از بررسی گزینه ها در نهایت با عقد قراردادی به 
مدت یک فصل رسما به عضویت تیم معیذر قطر درآمد. این 
هافبک خوزستانی اکنون در قطر به سر می برد.این تیم قطری 
که اکنون در لیگ یک فوتبال این کشور حضور دارد، سال ها 

پیش در لیگ ستارگان قطر حضور داشت.

پس از صادر نشدن چند رواديد ؛
اعتراض رسمى باشگاه استقلال
 به کنفدراسيون فوتبال آسيا 

باشگاه استقلال اعلام کرد به دلیل صادر نشدن ویزای چند 
عضو این تیم به کنفدراسیون فوتبال آسیا اعتراض خواهد کرد.

در پی صادر نشدن ویزا برای سرپرست و برخی اعضای کادر 
فنی، بازیکنان و تیم رسانه ای باشگاه استقلال برای سفر به 
قطر توسط کشور میزبان، باشگاه استقلال با ارسال نامه ای به 
کنفدراسیون فوتبال آسیا اعتراض رسمی خود را اعلام خواهد 
کرد. با توجه به برگزاری متمرکز مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 
کشور  این  فوتبال  فدراسیون  می رود  انتظار  قطر،  کشور  در 
همکاری بیشتر و بهتری با باشگاه های شرکت کننده داشته 

باشد که متاسفانه این اتفاق رخ نداده است.
باشگاه استقلال با همکاری فدراسیون فوتبال ایران در تلاش 
است تا هرچه سریع تر ویزای اعضای باقی مانده تیم را دریافت 

کند تا این افراد هم به اردوی تیم در دوحه قطر اضافه شوند.

برای حضور در ليگ قهرمانان آسيا ؛
کاروان تيم پرسپوليس به قطر رسيد

سرخپوشان پرسپولیس که صبح روز جمعه تهران را به مقصد 
قطر ترک کرده بودند، به دوحه رسیدند.

ادامه مسابقات لیگ  تیم فوتبال پرسپولیس برای حضور در 
قهرمانان آسیا امروز جمعه راهی قطر شد. این سفر در شرایطی 
انجام شد که چند سرخپوش روادید ورود به قطر را نداشتند و 

باید در فرودگاه مشکل خود را حل کنند.
با  آسیا  قهرمانان  لیگ   C گروه  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
امارات  الشارجه  و  عربستان  التعاون  قطر،  الدحیل  تیم های 
همگروه است و از دو بازی ابتدایی خود یک امتیاز کسب کرده 

تا کارش برای صعود به مرحله بعد دشوار باشد.

تازه ترين پيام فرهاد مجيدی :
باشگاه استقلال باقى مانده دستمزدم

 را برای سرمربى آينده هزينه کند
سرمربی تیم فوتبال استقلال که از مسئولیتش استعفا کرده 
است با صدور پیامی از مسئولان باشگاه خواست باقی مانده 

مطالباتش را برای سرمربی آینده هزینه کند.
به نظر می رسد مدیریت  آمده است:  پیام فرهاد مجیدی  در 
باشگاه استقلال اطلاع ندارد که طبق قانون سرمربی می تواند با 

ارسال یک پیامک به باشگاه از سمت خود استعفا بدهد.
ظهر جمعه 7 شهریور ۱۳۹۹ از طریق پیامک و واتساپ استعفایم 
را به مدیرعامل اعلام کردم. بعد از فینال هم یک مرتبه این 
کار را انجام دادم. از سازمان لیگ هم استعلام گرفتم و تاکید 
داشتند که اعلام کناره گیری حتی از طریق اکانت شخصی در 
شبکه های اجتماعی یا مصاحبه در رسانه های شناخته شده هم 
فوتبال  فدراسیون  قضایی  ارکان  و  لیگ  سازمان  تایید  مورد 
این وجود مدیریت فعلی به عوامفریبی هایش  با  بود،  خواهد 
ادامه می دهد.هم چنین از این طریق اعلام می کنم که برخلاف 
بابت  بندهای قراردادم، دیگر هیچ حق و حقوقی برای خود 
سرمربیگری در فصل ۹۹-۱۳۹۸ و ۱۴۰۰-۱۳۹۹ قائل نیستم 
و از باشگاه استقلال می خواهم که باقیمانده دستمزدم در فصل 

۱۳۹۸-۱۳۹۹ را برای سرمربی آینده استقلال هزینه کنند.
به امید روزهایی که استقلال ما از این پلیدی ها نجات یابد و 

بازی با احساسات هواداران به پایان برسد.

در تمرينات پيش فصل ؛
ستاره جوان بارسلونا مصدوم شد

 باشگاه بارسلونا اعلام کرد که »آنسو فاتی« ستاره جوان این 
تیم در تمرینات پیش فصل مصدوم شده است.

به گزارش ایرنا و به نقل از مارکا، باشگاه بارسلونا تایید کرد که 
فاتی مهاجم ۱7 ساله این تیم در جریان تمرینات از ناحیه ران 
پای راست دچار کبودی و مصدومیت شده است.این بازیکن 
اسپانیایی از ترکیب تیم خود برای دیدار تدارکاتی روز شنبه 
کنار گذاشته شد.فاتی اولین بازی رسمی خود را برای تیم ملی 
اسپانیا در مقابل آلمان انجام داد و در دیدار دوم در برابر اوکراین 
توانست اولین گل خود را به ثمر برساند. این ستاره جوان فصل 
گذشته در ۳۳ دیدار برای بارسلونا به میدان رفت و توانست 

هشت گل زده و یک پاس گل نیز بدهد.   

با  امروز خود  به خروجی جلسه  اشاره  با  رییس فدراسیون هندبال 
استاندار خوزستان، گفت: آقای شریعتی قول مساعد داد که مشکل 
اسپانسری دو تیم لیگ برتری خوزستان که از شهرستان بهبهان 

هستند، حل شود.
با  جلسه  و  خوزستان  استان  به  سفر  خصوص  در  پاکدل  علیرضا 
هیات  دعوت  به  توجه  با  اظهارکرد:  خبرنگاران،  جمع  در  استاندار 
هندبال استان خوزستان و مدیرکل ورزش استان در جلسه ای که با 
حضور استاندار بود، حاضر شدیم و در خصوص رفع مشکلات تیم 

های لیگ برتری هندبال خوزستان صحبت کردیم.
به گزارش ایسنا، وی با اشاره به خروجی خوب این جلسه و نگاه 
خوزستان  استاندار  کرد:  عنوان  هندبال،  رشته  به  استاندار  مثبت 
رویکرد بسیار خوبی نسبت به ورزش دارد و این جای خوشحالی 

است که او اشراف کاملی نسبت به هندبال دارد.
هندبال  مشکل  حل  درباره  همچنین  هندبال  فدراسیون  رییس 
بهبهان، گفت: طی صحبت های انجام شده و تدابیری که استاندار 

اندیشید، مقرر شد با همکاری مدیرکل ورزش خوزستان و دستور 
استاندار، مشکل اساسی هندبال بهبهان که بحث سالن اختصاصی 

برای این رشته بود، مرتفع شود.
مشکل  که  داد  مساعد  قول  استاندار  همچنین  کرد:  بیان  وی 
اسپانسری دو تیم لیگ برتری خوزستان که از شهرستان بهبهان 
تیم  دو  امسال  کنم  فکر می  اساس  این  بر  نیز حل شود.  هستند 
خوزستان با شرایط خوبی در لیگ برتر حضور داشته باشند. همچنین 
لیگ در دهه دوم مهرماه در دو بخش آقایان و بانوان به صورت 

متمرکز خواهد بود و با تدابیر خاص مسابقات را برگزار می کنیم.
کشور  در  خوبی  جایگاه  خوزستان  هندبال  که  این  بیان  با  پاکدل 
دارد و طی سال های گذشته خدمات ارزنده ای به هندبال کشور 
داشته است، افزود: من وظیفه خود دانستم که شخصا برای پیگیری 
مشکلات هندبال این استان به خوزستان سفر کنم و خوشحالم که 
این جلسه خروجی بسیار خوبی برای هندبال استان داشت و مطمئنا 

اتفاقات خوبی برای این رشته خواهد افتاد.

هندبال  به  استاندار  مساعد  نظر  به  باتوجه  گفت:  همچنین  وی 
خوزستان نیز پیراهن مقدس تیم ملی را به او هدیه دادیم.

رییس فدراسیون هندبال عنوان کرد: همچنین در صورت موافقت 
استاندار و مدیرکل ورزش استان تمایل داریم در دهه فجر میزبانی 

یک تورنمنت بین المللی را به خوزستان بدهیم.

تیم نفت مسجدسلیمان به جز انتخاب سرمربی خود، هنوز فعالیتی در 
بازار نقل و انتقالات نداشته است.

نفتی ها که لیگ نوزدهم را با تارتار و عنوان هشتمی به پایان رساندند 
و در جام حذفی نیز از رسیدن به فینال بازماندند، پس از این رقابت 
ها با استعفای مدیرعامل خود مواجه شدند؛ نصیریان دوست مستند 
به بخشنامه وزارت نفت که مالکیت، مدیریت این موسسه را عهده 
دار است و کارکنان صنعت نفت در فصل آتی )۱۴۰۰-۱۳۹۹( فاقد 
مجوز و مشمول ممنوعیت در کلیه ارکان این موسسه، مدیرعامل، 
هیات مدیره و سایر مسئولیت ها هستند، در راستای تمکین به قانون 
و تبعیت از بخشنامه ابلاغی وزارت نفت از سمت خود کنار رفت و 
یک روز بعد نیز هدایت یزدی به عنوان سرپرست مدیرعاملی انتخاب 
شد تا کارهای باشگاه و روند انتخاب سرمربی تیم روی زمین نماند.

به گزارش ایسنا، مسئولان این باشگاه پس از بررسی و رایزنی با 

گزینه هایی چون تارتار، حسینی و فکری، در نهایت مجددا کار را 
به یک مربی جوان سپردند و حسینی را به عنوان سرمربی تیم در 
لیگ بیستم انتخاب کردند، مربی ای که مطمئنا باتوجه به بالا رفتن 

انتظارات هواداران این تیم در پی نتایج خوب فصل نوزدهم به خوبی 
می داند که کار سختی در مسجدسلیمان خواهد داشت و باید تیمی 
را راهی مسابقات کند که حداقل بتواند نتایج فصل قبل را تکرار کند.

اما با گذشته روزها از آغاز فصل نقل و انتقالات تابستانه، نفت هنوز 
موفق به جذب بازیکن نشده است و برخلاف روزهای شلوغ برخی 
باشگاه ها در این بازار، فعلا نفتی ها با آرامش نظاره گر مسابقه بین 

دیگر باشگاه ها برای ربودن بازیکنان از دست یکدیگر هستند.
در حال حاضر نیز صادق صادقی و احمد الجبوری به صورت رسمی 
از نفت جدا شده اند و علی علیزاده و حبیب فرعباسی در آستانه جدایی 

و بررسی پیشنهاد تیم های دیگر هستند.
باید دید نفتی که فعلا در راستای تقویت تیم برای فصل بیستم 
کاری انجام نداده است، می تواند روند خوب فصل قبل را تکرار کند 

یا باید منتظر خبرهای نگران کننده از این تیم بود.

برای  هرکدام  بازیکنان  گفت:  پرسپولیس،  باشگاه  پیشکسوت 
اما قراردادها توسط مدیران بسته می  برآورد مالی می کنند،  خود 
شوند و باید پاسخگوی باشند.»حسین عبدی« در زمینه وضعیت 
افزود:  آسیا،  قهرمانان  لیگ  در  برای حضور  پایتخت  سرخپوشان 
باید هرچه سریع تر به  با توجه به خریدهای جدیدش  پرسپولیس 
هماهنگی برسد، زیرا شرط موفقیت در در این مسابقات هماهنگی 
میان بازیکنان است. وی اضافه کرد: باشگاه پرسپولیس نیز باید 
آرامش تیم را حفظ کند، زیرا در شرایط کنونی این تیم بیش از هر 
زمان دیگری نیاز به تمرکز دارد.سرمربی تیم فوتبال نوجوانان ایران 

در مورد مبالغ سنگین بازیکنان معمولی در بازار نقل و انتقالات، 
گفت: این موضوع باید از مدیران پرسیده شود، زیرا آنها مسوول 
خود  برای  هرکدام  بازیکنان  افزود:  وی  هستند.  قراردادها  بستن 
برآورد مالی می کنند، اما مدیران قراردادها را امضا می کنند. به نظر 
من بهتر است مدیران پاسخ این پرسش را بدهند. عبدی پیرامون 
ناراحتی »یحیی گل محمدی« سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس از 
مدیران این تیم، گفت: اطلاعی از این موضوع ندارم، اما می دانم 
که اکنون پرسپولیس بیش از هر زمان دیگری نیاز به آرامش دارد 

و مدیران باشگاه باید کاری کنند تا تیم در آرامش باشد.

 هافبک جوان شهرخودروی مشهد می گوید با وجود شکست در 
دو مسابقه ابتدایی تیمش شانس خوبی برای صعود از گروه دارد.

تیمش  درباره شرایط  با خبرنگاران  گو  و  در گفت  علی طاهران 
کرد:  بیان  آسیا  قهرمانان  لیگ  رقابت های  در  حضور  از  قبل 
شرایط فنی خوبی داریم. بعد از چند روز استراحتی که داشتیم با 
حضور آقای رحمتی در راس کادرفنی تمرینات خوبی را پشت سر 
می گذاریم. از نظر فنی و روحی در بالاترین سطح خود قرار داریم 

و انشاا... با قدرت در رقابت های آسیایی به میدان می رویم.
بیان  شهرخودرو  سرمربی  عنوان  به  رحمتی  حضور  درباره  وی 
حضور  سالها  واسطه  به  او  است.  انگیزه  بمب  مهدی  کرد: آقا 
دوران  به  را  تجربه  این  که  دارد  گرانبهایی  تجربه  فوتبال  در 

مربیگری اش آورده است. 
او  حضور  با  و  دارد  بازیکنان  با  نیز  خوبی  و  گرم  رابطه  ایشان 

است.  قرار گرفته  در وضعیت خیلی خوبی  تیم  انگیزشی  نظر  از 
می تواند  او  شود،  داده  زمان  رحمتی  آقای  به  اگر  ندارم  شک 
مربیان  بزرگترین  از  یکی  آینده  در  و  موفق شود  در شهرخودرو 

فوتبال ایران باشد.

هافبک شهرخودرو با اشاره به شباب الاهلی امارات تاکید کرد: 
تیم شباب الاهلی بسیار قدرتمند است. 

رقیب سرسختی  و  دارند  امارات هم شرایط خوبی  لیگ  در  آنها 
کادرفنی  اما  داریم  کار سختی  قطعا  برایمان محسوب می شوند. 
آنالیز خوبی از این تیم داشته تا با شناخت کامل به میدان برویم. 
و  داریم  آسیایی  برد  اولین  برای کسب  زیادی  انگیزه  تردید  بی 
فکر می کنم کل تیم هم به این مساله واقف هستند که می شود 

نتیجه خوبی بگیریم.
طاهران درباره شانس تیمش برای صعود از گروه آسیایی افزود: 
ما دو بازی اول را باخته ایم اما هنوز ۴ مسابقه باقیمانده و شانس 
مناسبی داریم. همه کار برای صعود از گروه مان انجام می دهم. 
امیدوارم لطف خدا هم شامل حالمان شود و بتوانیم مردم مشهد 

را خوشحال کنیم.

باید  زنان گفت:  فوتبال  تیم ملی  اسبق  سرمربی 
شدن  لژیونر  از  ها  باشگاه  مدیران  و  فدراسیون 
دختران حمایت کنند. معرفی آنان به باشگاه های 
خارجی پدیده جدیدی است و می تواند به تیم ملی 

نیز خیلی کمک کند.
که  فصلی  در  داشت:  اظهار  سلیمانی  فروزان 
خوزستان  آویسا  تیم  سرمربی  عنوان  به  گذشت 
لیگ  در  تیم  این  که  نمی دانم  اما  کردم  فعالیت 

برتر فوتبال این فصل شرکت می کنند یا خیر.
پیشنهاد  هم  دیگر  تیم های  از  داد:  ادامه  وی 
اما به دلیل کرونا و خارج از استان بودن  داشتم 

این پیشتهادها، شرایط سختی دارم.
فوتبالیست  لژیونر شدن دختران  وی درخصوص 
ایران گفت: اینکه دختران ما انقدر استعداد دارند 
تا بتوانند واقعا لژیونر شوند جای خوشحالی دارد و 
از این مساله نه تنها فدراسیون بلکه تمام ورزش 
ایران باید حمایت کند. این پدیده برای دختران و 
ورزش ایران خوب است. گلنوش خسروی دختر 
لیگ  در  بتواند  اگر  و  هست  استعدادی  با  بسیار 
ایتالیا بازی کند خیلی راه ها را برای دختران دیگر 

ما باز می کند.
الان  داد:  ادامه  فوتبال  ملی  تیم  اسبق  سرمربی 
بلاتکلیفی  در  و  تعطیل  فدراسیون  زنان  بخش 

است اما روی هم رفته از این مساله که دختران 
و  می کنیم  استقبال  شوند،  لژیونر  بتوانند  اگر  ما 
باید برای تحقق این امر فدراسیون حمایت و با 
به  شرایط  باید  کنند.  رایزنی  مطرح  باشگاه های 
گونه ای باشد تا به آنان بازی دهند و دیده شوند و 

این مساله خیلی مهم است.
وی یادآور شد: صرف اینکه  بگوییم یک بازیکن 
کند  بازی  نتواند  باشگاه  آن  در  اما  شود  لژیونر 
خیلی فرق می کند تا اینکه برود و دیده شود. این 
دیده شدن ها به تیم ملی فوتبال زنان خیلی کمک 

می کند. برای لژیونر شدن دختران در شروع کار 
آنها  از  خاصی  شخص  نیست  نیاز  و  هستیم 
حمایت کند. مدیران باشگاه ها خیلی می توانند در 

لژیونر شدن دختران نقش داشته باشند.
سلیمانی افزود: مساله مالی برای زنان لژیونرهای 
به خاطر  بخواهند  نیست که دختران  آنقدر مهم 
آن مساله لژیونر شوند.  درست است دلار و ارز 
گران شده اما مبلغی که در فوتبال زنان در جهان 

رد و بدل می شود، چشمگیر نیست.
وی اظهار داشت: دختران به دنبال فضایی هستند 

تا رقابت شدیدتر و لیگ آن پویاتر باشد و آرامش 
زنان  فوتبال  برتر  لیگ  در  باشند.  داشته  بهتری 
ایران تنها چهار تیم خوب هستند که با هم رقابت 
می کنند و سایر تیم ها زنگ تفریح هستند و این 
تیم ملی  و  ندارد  برای دختران  فایده ای  موضوع 

هم نتیجه نمی گیرد.
وی تصریح کرد: دختران فوتبالیست دوست دارند 
برای  این موضوع خیلی  تا در دنیا دیده شوند و 
که  پول هایی  دستمزدهاست.  از  ارزشمندتر  آنان 
کننده  راضی  می شود،  جا  به  جا  زنان  بخش  در 
نیست. آرامش، لیگ معتبرتر و دیده شدن و در 
پایان پول سبب می شود تا دختران انگیزه لژیونر 

شدن را داشته باشند.
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال زنان گفت: حضور 
یک ایرانی در سری آ ایتالیا یک افتخار است و 
افتخار  به گلنوش خسروی  به عنوان یک مربی 
ما  به دختران  باشگاه ها خیلی می توانند  می کنم. 
و  کنند  رایزنی  خارجی  باشگاه های  با  و  کمک 
و  کنند  بازی  واقعا  می روند  تیم ها  این  به  وقتی 
دیده شوند. معرفی دختران به باشگاه های خارجی 
پدیده جدیدی برای فوتبال زنان است و این امر 
می تواند راه را باز و فوتبال زنان ایران را به تمام 

دنیا معرفی و به تیم ملی نیز خیلی کمک کند.

سرمربی اسبق تيم ملی فوتبال : 

فدراسیون باید از لژیونر شدن دختران حمایت کند

با مساعدت استاندار ؛

مشکل لیگ برتری های هندبال خوزستان رفع شد

تنها به انتخاب سرمربي اكتفا شد ؛

آرامش مسجدسلیمانی ها در هیاهوی نقل و انتقالات!

پيشكسوت پرسپوليس : 

مدیران باید پاسخگوی قراردادهای میلیاردی باشند

 هافبک جوان :

 رحمتی بمب انگیزه شهرخودرو است 


